
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 31 липня  2019 року № 37   

            м. Баштанка 

 ХХХVII позачергова  сесія  сьомого   

скликання 

Місце проведення: зал засідань  

                                  міської ради 

Час 09.30 год. 

                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 15 (реєстраційний листок додається) 

       

Головуючий на сесії – Рубський Іван Васильович,  міський голова.    

 

       Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. проінформував, що 

тридцять сьома позачергова  сесія скликана у зв’язку з надходженням 

депутатського запиту депутата міської ради Грицюка В.А. щодо необхідності 

затвердження проекту землеустрою та відведення земельної ділянки по вулиці 

Промисловій для продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону. 

Даний депутатський запит було подано до міської ради у зв'язку із необхідністю 

початку процедури проведення земельних торгів у формі аукціону на земельну 

ділянку  для будівництва та обслуговування господарського двору по зберіганню 

та переробці сільськогосподарської продукції по вулиці Промисловій. Вирішення 

даного питання має суспільне значення для соціально-економічного розвитку 

Баштанської ОТГ та сприятиме надходженню додаткових  коштів до бюджету 

міської ради. 

 Окрім того, до міської ради надійшов депутатський запит депутата міської 

ради  Онищука В.І. щодо надання дозволу на складання договору оренди 

земельних ділянок ТОВ «Баштанська птахофабрика». Подання даного 

депутатського запиту та внесення його до порядку денного позачергової сесії 

міської ради зумовлено терміновою необхідністю отримання ТОВ «Баштанська 

птахофабрика» фінансування від банківських установ для придбання поголів’я. 

Для цього необхідно належним чином оформити документи, що підтверджують 

право оренди земельних ділянок, на яких знаходяться нерухоме майно.    

У зв'язку з вищевикладеним, міський голова запропонував включити 

розгляд даних депутатських запитів до порядку денного тридцять сьомої 

позачергової сесії міської ради. 

     Проекти рішень були ретельно розглянуті на спільному засіданні  депутатських 

комісій. Усі пропозиції та рекомендації враховано. 

     Окрім цього, депутати також отримали проекти рішень на руки на паперових 

носіях.  
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В роботі сесії взяли участь: 

- Кононенко Лариса Анатоліївна – керуюча справами виконавчого комітету, 

- Бублик Іван Анатолійович - начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища,   

- Гераков Олексій Валерійович – директор ТОВ «Злато поле», 

- Мужев Сергій Олександрович – директор ТОВ «Баштанська 

птахофабрика»; 

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 
 

Рубський І.В. запропонував депутатам провести реєстраційне голосування. 

 

         Проведено реєстраційне голосування. 

 

         Зареєструвалося 14 депутатів міської ради і міський голова, 1 депутат не 

підтвердив реєстрацію. 

      

              Міський голова Рубський І.В. повідомив, що на ХХХVII позачергову 

сесію прибуло 14 депутатів та оголосив про відкриття ХХХVII позачергової сесії  

Баштанської міської ради сьомого скликання.  

 

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», сесія міської  ради є повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  

бере  участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

 

        Міський голова Рубський І.В. запропонував обрати секретаріат у кількості 

трьох депутатів: 

 

Зюзько Ганна Станіславівна, від політичної партії БПП «Солідарність», 

Майданов Віктор Володимирович, від політичної партії «Самопоміч», 

Чернова Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Відродження». 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування: «ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ 

ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

        Також головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. вніс пропозицію 

обрати лічильну комісію у кількості трьох депутатів: 

 

Луценко Людмила Іванівна,  від політичної партії  «Наш край», 

Семеліт Алевтина Володимирівна, від політичної партії «Нова держава»,  

Заболотня Лідія Іванівна, від політичної партії  «ВО «Батьківщина». 

                                                 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування: «ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ 

ГОЛОСУВАЛИ» - 0 
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        Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив порядок 

денний ХХХVII позачергової сесії міської ради і запропонував проголосувати за 

його затвердження в цілому. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХХХVII позачергової  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

1. Про   депутатський   запит   депутата   міської    ради Грицюка В.А. про 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 

продажу права оренди на  земельних торгах у формі аукціону в межах міста 

Баштанка Баштанського району Миколаївської області.  
Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

2. Про   депутатський   запит   депутата   міської    ради  Онищука В.І. щодо 

надання дозволу на складання договору оренди земельної ділянки. 
Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

До участі у пленарному засіданні долучилась депутат міської ради                

Фігура Л.В. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Про   депутатський   запит   депутата   міської    ради Грицюка В.А. про 

затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 

продажу права оренди на  земельних торгах у формі аукціону в межах міста 

Баштанка Баштанського району Миколаївської області.  
Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Про   депутатський   запит   депутата   міської    ради  Онищука В.І. щодо 

надання дозволу на складання договору оренди земельної ділянки. 
Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 
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ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 

      

        Міський  голова Рубський І.В.. надав депутатам  можливість виступу та 

внесення пропозицій. 

  

ВИСТУПИЛИ: 
Майданов В.В.,  депутат міської ради, який наголосив на необхідності вивчення 

ситуації, яка скалася із використанням земельних ділянок, передбачених для 

ведення садівництва та городництва (дачні ділянки).  Запропонував на наступне 

засідання постійної комісії з питань агропромислового комплексу і земельних 

ресурсів запросити голову садівничого товариства «Світанок» та «Трудівник» 

Зубєхіну Р.А. для інформування та надання необхідних роз'яснень щодо 

використання земельних ділянок за цільовим призначення, надходження плати за 

землю, тощо.  

 

Грицюк В.А., депутат міської ради, який висловив занепокоєння ситуацією, яка 

склалась із використанням земель, які надані в оренду спілкам власників корів. 

Непоодинокі факти використання цих земельних ділянок не за цільовим 

призначенням, як ріллі, тощо. Запропонував вивчити ситуацію із використанням 

земель спілками власників корів.  Для цього необхідно провести нараду із 

запрошенням т.в.о. старост сіл, землевпорядників ТОВК, голів спілок власників 

корів та депутатів профільної постійної комісії з метою вироблення єдиного 

підходу до використання ділянок.  

 

       Міський голова Рубський І.В. оголосив про те, що проекти рішень порядку  

денного ХХХVII позачергової сесії міської ради були розглянуті та оголосив про 

закриття сесії.  

       

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 

 

 
Міський голова                                                                                  І.РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                  

                                                                 Ю.ГЛАДКА 

 

 

 

 


